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Dagsorden til menighedsrådsmøde i Kalvehave Menighedsråd, d. 28 nov. 2024 kl.17.30 i Kalvehave 
kirke.  
Medlemmer: John Thøfner, John Andersen, Hanne Harlev, Pernille Pock, Kasper Jørgensen, Jørgen 
Mortensen.  
Præster. Alex Mark Knudsen, Jesper Svendsen, Jeanette Henriksø 

Referent. Hanne 
Tilstede: John T, Kasper, Jørgen, John A, Pernille, Hanne, Jan 
Fraværende med afbud Jesper, Jeanette, Alex 
Fraværende uden afbud. 

Dagsorden:          Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt

             Nyt fra graveren. 
A) Status gran dækning. 
B) Nyt om el-ringemaskine vedhæftet.  

A- færdig med grandækning, Charlotte stopper i 
morgen 
B- er ret ustabil grundet alder

2. Nyt fra kasseren. 
A) Abonnement Kristelig Dagblad. 
B) Opgørelse af knt. 638143 vedhæftet 
C) Ansøgning af 32.000kr til ringemaskine 
D) Ansøgning af 30.000kr  til selvrisiko              

2 X 15000

A- Udsættes til næste gang 
B- gennemgået 
C- Ansøgning til provstiet er godkendt 
D- Ansøgning til provstiet er godkendt

3. Nyt fra Formanden. 
A)  Ansøgning om Jule hjælp.? 
B) Frie midler - Reserve midler- udskudt anlæg 
C) Regnskabsfører kontrakt, Skovbo, rundsændt. 
D) Formands adgangsoverdragelser

A- Vi afventer 
B- Kaldes nu reservemidler 
C- Kontrakten er godkendt 
D- Formandens adgange overdrages til Hanne

4.  Nyt fra Kirkeværgen. 
A) Nyt om el ladestander.

A- Afventer klare retningslinjer fra provsti og stift

5.  Nyt fra Præsterne. 
A)  

Afbud fra præsterne

6.  Nyt fra Kontaktpersonen. 
A) Jule Gospel koncert 11-12-2024

Gospel koret giver to koncerter om året
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7. Nyt fra Præstegårdene. 

Præstegårdsudvalget, arbejder på oprydning   foran 
Mern præstegård og ved karporten. Foreløbig er der 
indhentet et tilbud fra entreprenør. 
Der har mellem formanden for præstegårdsudvalget 
og mig (Sonja) været en dialog om hvorfra der skaffe 
økonomi. Vi har ligeledes talt om muligheden for om 
kirkegårdens personale kunne udføre denne opgave. 
Det er de positiv overfor, med det udgangspunkt, at 
gravermedhjælperne ikke hjemsendes 1. december, 
men fortsat er ansat og udfører opgaven.  Og først 
hjemsendes når arbejdet opgaven er slut. 
Der har været dialog med regnskabsføreren om hvor 
regningen skal konteres. Vi mener det er sammen med 
renoveringen og ikke som en driftsopgave. 

Vi tiltræder forslaget 

Der er bevilget tilskud til en renovering af bro i 
skoven i Langebæk 

8. Nyt fra næstformanden. 
A) Vejkirken, se vedhæftet. 
B) Præste tavle opdateres.?

A- Kirkefonden vejkirker gives besked om 
tilrettelser i den nye pjece 
B- Der arbejdes på sagen 

9.  Aktivitets og Gudstjenesteudvalg. 
A) Evaluering af Kim i kirken. 
B) Sang på Skovbo 4-12-2024  AFLYST 
C) Næste møde i udvalget

A- Der var 110 til koncerten 
B- taget til efterretning 
C- holder møde 8. Jan inden fællesmødet

10.
Lukket punkt. 

11.  EVT.  Tak for 4 gode år. V/John Thøfner 
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